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FV/ac 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL 

PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALELLA 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 

 

Caràcter: ordinari 

Data: 27 de juny de 2013 

Horari: de les 19 h 35 min a les 19 h 55 min 

Lloc: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 

ASSISTENTS 

 

Sr. Marc Almendro i Campillo, regidor (ERC-SxA-AM) 

Sr. José Bardes Conesa, regidor (Gd’A) 

Sra. Ana Fernández i Amela, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Andreu Francisco i Roger, alcalde-president (ERC-SxA-AM) 

Sr. Benjamí Izquierdo i Albella, regidor (CiU) 

Sr. Vicenç Llorca i Berrocal, regidor (CiU) 

Sra. Glòria Mans Cervantes, regidora (PSC-PM) 

Sra. Mercè Marzo Gómez, regidora (Gd’A) 

Sra. Maria Isabel Nonell i Torras, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. Frederic Salas i Mañas, regidor (ERC-SxA-AM) 

Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sra. Cristina Xatart i Alzina, regidora (CiU)  

 

Assistits pel sotasignat secretari general de la Corporació, Sr. Félix-José Valdés Conde. 
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Excusa la seva absència el Sr. Francisco Javier Berzosa Hergueta, regidor (PP). 

 

Assisteix a la sessió la Interventora de Fons, Sra. Cristina Calle Sanz. 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1.- Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària celebrada el dia 30 de 

maig de 2013. 

2.- Proposta de l’Alcaldia sobre declaració d’obres d’especial interès corresponent a 

l’expedient de llicència d’obres majors núm. 68/2013, als efectes previstos per 

l’article 6.1 de l’Ordenança Fiscal núm. 3. 

3.- Proposta de l’Alcaldia sobre designació de representants al Consorci del Parc de 

la Serralada Litoral i al Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme. 

4.- Proposta de l’Alcaldia sobre aprovació d’expedient de modificació de crèdit núm. 

10/2013. 

Precs i preguntes. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

Al poble d’Alella, el dia 27 de juny de dos mil tretze, essent les 19 hores 35 minuts, a la 

Sala de Sessions de la Casa de la Vila i sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. alcalde, Andreu 

Francisco i Roger, es reuneix el Ple de l’Ajuntament en sessió pública ordinària. 

 

Constatada l’existència del quòrum necessari per a la seva vàlida constitució, l’alcalde 

obre la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia, recaient sobre 

aquests punts els acords que a continuació s’indiquen: 
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1.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL 

DIA 30 DE MAIG DE 2013.- La Presidència sotmet a votació l’aprovació de l’acta de la 

sessió ordinària de 30 de maig de 2013, la qual  s’aprova per unanimitat. 

 

2.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE DECLARACIÓ D’OBRES D’ESPECIAL INTERÈS 

CORRESPONENT A L’EXPEDIENT DE LLICÈNCIA D’OBRES MAJORS NÚM. 68/2013, ALS 

EFECTES PREVISTOS PER L’ARTICLE 6.1 DE L’ORDENANÇA FISCAL NÚM. 3.- El Sr. alcalde 

ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Examinat l’escrit R.E. 2005, 12 de juny de 2013, presentat pel Departament 

d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya, en relació a les obres de reparació 

de la teulada (cornisa i teules) a l’IES d’Alella, situat a l’Avinguda del Bosquet, 

núm. 7 d’aquest terme municipal. 

 

Conformement a  l'article 6.1 d) de l'Ordenança fiscal núm. 3, reguladora de 

l’Impost sobre construccions, instal·lacions i obres, que estableix: 

 

“Bonificació del 50% de la quota de l'impost a favor de qualsevol altra obra, 

que sigui declarada d’especial interès o utilitat municipal. 

La declaració d’especial interès o utilitat municipal correspondrà al Ple de la 

Corporació i s’acordarà, prèvia sol·licitud del subjecte passiu, per vot 

favorable de la majoria simple dels seus membres.” 

 

Aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció del següent acord: 

 

Declarar les obres de reparació de la teulada (cornisa i teules) a l’IES d’Alella, 

situat a l’Avinguda del Bosquet, núm. 7 d’aquest terme municipal, com a obres 

d’especial interès, de cara a la concessió de la bonificació del 50% de l'Impost 
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sobre construccions, instal·lacions i obres (ICIO) de l'expedient d'obres núm. 

68/2013, d'acord amb l'art. 6.1.d) de l'Ordenança Fiscal núm. 3.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que és una declaració d’obres d’especial interès corresponent a 

una intervenció a la teulada de l’Institut d’Alella, llicència d’obres majors 68/2013. 

Aquesta intervenció la durà a terme la Generalitat de Catalunya, i a la qual correspondria 

un impost sobre construccions de 1.675,26€. El que proposen és l’aplicació de la 

bonificació per obres d’interès general que seria aquest 50%, i, per tant, un estalvi de 

837,00€. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

 

 

3.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE DESIGNACIÓ DE REPRESENTANTS AL CONSORCI 

DEL PARC DE LA SERRALADA LITORAL I AL CONSORCI DE PROMOCIÓ TURÍSTICA COSTA 

DEL MARESME.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment 

diu: 

 

“Vist que el Ple municipal, en sessió celebrada el 30 de juny de 2011, va acordar, 

entre altres, designar a l’alcalde-president d’aquest Ajuntament, Sr. Andreu 

Francisco i Roger, com a representant municipal del Consorci de Promoció 

Turística Costa del Maresme i del Consorci del Parc de la Serralada Litoral. 

 

Vist que el Ple municipal, en sessió celebrada el 28 de juny de 2012, va acordar, 

entre altres, ratificar els Decrets de l’Alcaldia números 633/2012, de 13 de juny, i 

636/2012, de 14 de juny, pel qual es va designar la regidora Sra. Maria Isabel 
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Nonell i Torras i el regidor Sr. Marc Almendro i Campillo, respectivament, com a 

representants suplents dels esmentats consorcis. 

 

Aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció dels següents acords: 

 

PRIMER.- Designar la regidora, Sra. Maria Isabel Nonell i Torras, representant 

d’aquest Ajuntament al Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme. 

 

SEGON.- Designar el regidor, Sr. Marc Almendro i Campillo, representant d’aquest 

Ajuntament al Consorci del Parc de la Serralada Litoral.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que en el Ple d’organització d’aquest mandat, el 30 de juny de 

2011, les representacions en el Consorci del Parc de la Serralada Litoral i del Consorci de 

Promoció Turística Costa del Maresme van recaure sobre la seva persona, que en aquell 

moment, en aquell Ple d’organització, assumia les responsabilitats de les regidories de 

Medi Ambient i Turisme. Ja l’any passat, ara fa un any, varen fer el nomenament com a 

representants suplents, per part de l’Ajuntament, en aquests dos Consorcis, fruit també 

del nomenament o de l’assignació de les regidories, la de Turisme a la Isabel Nonell i la 

de Medi Ambient al Marc Almendro, que ells fossin els representants suplents en els 

òrgans de decisió d’aquests dos Consorcis. Bé, arribats a aquest punt i tenint en compte 

que a la pràctica són tots dos regidors que estan anant a aquests dos òrgans de 

representació, entén que ell personalment ja hi ha de renunciar-hi  i que siguin tots dos 

els titulars en els dos Consorcis. Per tant, proposarien això, que la Isabel Nonell fos la 

representant titular en el Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme i el Marc 

Almendro el representant titular al Consorci del Parc de la Serralada Litoral. 

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans i Nonell, i Sr. Salas, i els regidors, Sres. Fernández, Vilaró 
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i Xatart, i Srs. Almendro, Izquierdo i Llorca; s’abstenen de votar-la els regidors Sra. Marzo 

i Sr. Bardes. En conseqüència s’aprova la proposta.  

 

 

4.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE APROVACIÓ D’EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE 

CRÈDIT NÚM. 10/2013.- .- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual 

literalment diu: 

 

“Per poder atendre les despeses que es detallen a continuació,  per a les quals la 

consignació en el pressupost ordinari actual és insuficient, cal tramitar l’expedient 

de modificació de crèdit amb subjecció a les disposicions vigents.  

 

Vist que s'han examinat els crèdits de l'esmentat pressupost i que es poden reduir 

sense pertorbació del servei. 

 

Vist que les transferències proposades no afecten els crèdits ampliables, ni els 

crèdits extraordinaris atorgats en l’exercici.  

 

Vist que les partides que es proposa minorar no han estat incrementades mitjançant 

suplements o altres transferències. Tampoc procedeixen de crèdits incorporats com 

a conseqüència de romanents no compromesos procedents de pressupostos tancats, 

ni han estat objecte de cap minoració, com a conseqüència de transferències 

anteriors.  

 

Vist que no hi ha cap compromís de despesa que impedeixi la modificació de les 

partides que es proposa minorar.  
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Vist que es compleixen l’article 180 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de i  

els articles 35 a 41 del Reial decret  500/1990 i l’article 7, 8 i 10 de les bases 

d’execució del pressupost. 

 

Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple Municipal l’adopció dels següents 

acords: 

 

Primer. - Aprovar una modificació de crèdit relativa a un crèdit extraordinari, per 

import de 587.000,00 euros, entre les aplicacions que s’indiquen a continuació:  

 

DESPESES 

 

Baixa de crèdits Descripció Projecte Import 

19.321.62202 Ampliació Escola Bosquet 2011/2/INVER/1 578.000,00 

19.171.61900 Remodelació de parcs 2013/2/MILLO/1 9.000,00 

TOTAL   587.000,00 

 

Partida a augmentar Descripció projecte Projecte Import 

19.155.61903 Intervenció c/Catalunya 2013/2/MILLO/6 26.000,00 

19.155.61904 Intervenció c/Onofre Talavera 2013/2/MILLO/7 26.000,00 

19.155.61905 Pavimentació Coma Fosca 2013/2/MILLO/8 8.000,00 

19.155.61906 Intervenció c/Molí 2013/2/MILLO/9 75.000,00 

19.155.61907 Passeig de la Riera (TRAM A) 2013/2/MILLO/10 219.000,00 

19.171.61908 Parc infantil del Canonge 2013/2/MILLO/11 150.000,00 

19.171.61909 Adequació parc plaça Mil·lenari 2013/2/MILLO/12 18.000,00 

19.340.62201 Intervenció Pistes Atletisme 2013/2/EDIFI/2 40.000,00 

03.924.62500 Mobiliari actes públics 2013/2/MOBIL/5 16.000,00 

08.321.78000 Conveni AMPA “La Serreta” 2013/2/CONVE/1 9.000,00 

TOTAL   587.000,00 

 

INGRESSOS (Desviacions de finançament) 
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Partida a Import Agent Projecte de  Descripció del 

disminuir    Despeses Projecte/Partida 

91301 578.000,00 BBVA 2011/2/INVER/1 Ampliació Escola Bosquet 

TOTAL 578.000,00     

 

Partida a Import Agent Projecte de  Descripció del 

augmentar    Despeses Projecte/Partida 

91301 26.000,00 BBVA 2013/2/MILLO/6 Intervenció c/Catalunya 

91301 26.000,00 BBVA 2013/2/MILLO/7 Intervenció c/Onofre Talavera 

91301 8.000,00 BBVA 2013/2/MILLO/8 Pavimentació Coma Fosca 

91301 75.000,00 BBVA 2013/2/MILLO/9 Intervenció c/Molí 

91301 219.000,00 BBVA 2013/2/MILLO/10 Passeig de la Riera (TRAM A) 

91301 150.000,00 BBVA 2013/2/MILLO/11 Parc infantil del Canonge 

91301 
9.000,00 

BBVA 
2013/2/MILLO/12 

Adequació parc plaça 

Mil·lenari 

91301 40.000,00 BBVA 2013/2/EDIFI/2 Intervenció Pistes Atletisme 

91301 16.000,00 BBVA 2013/2/MOBIL/5 Mobiliari actes públics 

91301 9.000,00 BBVA 2013/2/CONVE/1 Conveni AMPA “La Serreta” 

TOTAL 578.000,00    

 

Segon. - Aprovar una modificació de crèdit relativa a un suplement de crèdit, per 

import de 105.000,00 euros, entre les aplicacions que s’indiquen a continuació:  

 

DESPESES 

 

Baixa de crèdits Descripció Projecte Import 

19.321.62202 Ampliació Escola Bosquet 2011/2/INVER/1 105.000,00 

TOTAL   105.000,00 

 

Partida a augmentar Descripció projecte Projecte Import 
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03.153.62300 Habitatges Carrer Canonge 2013/2/EDIFI/1 45.000,00 

19.920.63200 Reforma d’edificis municipals 2013/2/MILLO/4 60.000,00 

TOTAL   105.000,00 

 

INGRESSOS (Desviacions de finançament) 

 

Partida a Import Agent Projecte de  Descripció del 

disminuir    Despeses Projecte/Partida 

91301 105.000,00 BBVA 2011/2/INVER/1 Ampliació Escola Bosquet 

TOTAL 105.000,00     

 

Partida a Import Agent Projecte de  Descripció del 

augmentar    Despeses Projecte/Partida 

91301 45.000,00 BBVA 2013/2/EDIFI/1 Habitatges Carrer Canonge 

91301 60.000,00 BBVA 2013/2/MILLO/4 Reforma d’edificis municipals 

TOTAL 105.000,00     

 

Tercer. - Aprovar una modificació de crèdit relativa a una transferència de 

crèdit, per import de 12.000,00 euros, entre les aplicacions que s’indiquen a 

continuació:  

 

A disminuir: 

Partida Descripció Import 

12.230.22799 Arranjament habitatge gent gran 200,00 

05.929.27000 Despeses imprevistes 11.800,00 

TOTAL  12.000,00 

 

A augmentar: 

Partida Descripció Import 

21.920.22601 Protocol Regidories 200,00 

19.920.22706 Redacció de projectes 11.800,00 

TOTAL  12.000,00 
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Quart.- Aprovar el canvi d’afectació del préstec concertat amb l’entitat BBVA, 

segons el detall descrit anteriorment i notificar-ho a l’entitat financera i al 

departament de tutela financera de la Generalitat de Catalunya. 

 

Cinquè.- Continuar la tramitació establerta a l’article 177 i 179 del text refós de 

la llei reguladora de les hisendes locals sotmetent l’esmentat expedient a 

informació pública per un termini de quinze dies hàbils en el Butlletí Oficial de 

la Província, perquè qualsevol persona interessada hi pugui formular aquelles 

objeccions i suggeriments que estimi adients. 

 

Sisè.- Considerar definitivament aprovat l’expedient en cas que no es formuli cap 

objecció ni suggeriment contra aquest expedient en el termini d’informació 

pública.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquesta modificació de crèdit és una acció important dintre 

d’aquest mandat. Té la seva importància perquè assigna una part del crèdit disponible 

que tenien provinent de l’ampliació de l’Escola Fabra a noves inversions. I és important 

pel seu import, perquè doten amb 700.000€ diferents partides. Creen diferents partides 

per poder actuar des de ja o des del moment en què això estigui actiu, poder començar a 

tirar diferents projectes endavant. La relació d’aquestes dotacions són dues intervencions 

tant al carrer Catalunya com al carrer Onofre Talavera de reforçament de voreres, que no 

estan en el seu millor estat, i que, a més, la no actuació podria arribar a comportar algun 

tipus de risc; una dotació per acabar de completar i dur a terme la direcció de les obres 

de la pavimentació de Coma Fosca de la qual ja tenen conformitat de l’assignació, el 

preacord de la Diputació de Barcelona, per dotar amb 352.000€ aquesta intervenció. I, 

per tant, aquí el que dotarien és la direcció d’obra. 219.000€ destinats a la continuació 

del passeig de la Riera, la seva extensió cap al nord per connectar aquesta Riera, aquest 

passeig fins al camp de futbol a través d’una passera. 75.000€ per poder intervenir en el 

que ha de ser el nou parc del carrer Molí. Ahir al matí van fer el segon pagament per a 
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l’adquisició del terreny de la zona verda situada entre el carrer Molí i la carretera. Per 

tant, aquest terreny ja és municipal, i ara el que fan aquí és dotar econòmicament amb 

aquests 75.000€ la intervenció de millora en aquest espai. Una intervenció a l’entorn dels 

150.000€ per dur a terme el parc infantil del Canonge. 18.000€ per a l’adequació del parc 

de la plaça del Mil·lenari, parc infantil; 40.000€ per la intervenció de millora de les 

pistes d’atletisme. 16.000€ per a l’adquisició de mobiliari d’actes públics;  i 9.000€ 

vinculats amb un conveni que signaran amb l’AMPA de La Serreta per dur a terme una 

part de l’arranjament del pati, que, des de l’AMPA d’aquesta escola, ja es porta un grapat 

de mesos treballant-hi perquè pugui ser una realitat aquest arranjament. A part d’això, 

acabaran de dotar amb 45.000€ el mig milió d’euros que van destinar a la partida per a la 

construcció dels habitatges del carrer Canonge i de l’adequació tant de les escales com de 

l’espai que hi ha confrontant. I 60.000€ més per a la reforma d’edificis municipals per 

poder fer alguna intervenció més de millora tant a Can Gaza com a l’Ajuntament. Per 

últim, acaben transferint 200€ que van des d’una regidoria de Serveis Socials a una 

d’Alcaldia, per una qüestió de protocol;  i 11.800€ per dotar, provinents de despeses 

imprevistes, per a la redacció de projectes. Aquí hi ha dotacions importants per a 

direcció d’obres, però entenen que han d’acabar de dotar aquesta partida per la possible 

redacció de nous projectes per part d’aquest Ajuntament. Dintre d’aquesta dotació, que 

és pels projectes, hi ha una dotació per a la redacció del projecte del parc infantil de Les 

Heures i hi ha un sobrant per si hi ha qualsevol afer sobrevingut. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que ells han examinat els moviments i els canvis que es 

produeixen en els diferents crèdits. Estan d’acord que s’entomin algunes de les 

actuacions que el Sr. alcalde ha descrit, especialment el de connexió amb el parc de riera 

amb el camp de futbol i amb Alella Parc. El que ells volen és fer una esmena a la major 

perquè, com moltes vegades han repetit, ells pensen que més enllà d’anar al llarg del 

mandat fent intervencions a cop de canvi de modificacions de crèdit, entenen que totes 

les actuacions haurien de formar part d’un pla d’actuació municipal, d’un pla integral a 

quatre anys amb un calendari d’inversions, amb una planificació determinada que faci 

una mica més transparents les actuacions i la voluntat que té el govern d’anar fent 
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millores al poble, millores que evidentment tots volen que es facin. Com que ara veuen 

que amb aquests canvis  de modificacions de pressupost, que són d’una quantia 

important, 600.000€, no s’esgota la totalitat de la disponibilitat de crèdit, que van 

demanar en el seu moment per a l’ampliació de l’escola, i,  per tant, veuran al llarg 

d’aquests dos anys noves modificacions importants amb un inici o un preinici de la 

febrada d’obres que normalment viuen en aquest Ajuntament un parell d’anys abans de 

les eleccions,  ells hi votaran en contra, entenent que estan d’acord amb la intervenció 

que es fa en el Passeig de la Riera, que ja s’hauria d’haver fet abans dels trams B i C, com 

ja han repetit altres vegades dels espais que ja estaven més practicables.  Per tant, la 

seva prioritat sempre ha estat agafar i millorar i actuar sobre els trams en pitjors 

condicions, és a dir, els que connecten fins a Alella Parc i també la part sud del passeig. 

I el que sí li permetran que els digui és que no els sembla correcte, en aquestes alçades 

on són, que gastin 16.000€ en taules i cadires per a activitats de lleure. Això forma part 

d’una dinàmica que porta l’Ajuntament d’incrementar encara més les activitats lúdiques o 

d’entreteniment en el poble. Entenen que no són les prioritats en aquests moments i, per 

tant, que li permetin que els digui que, segurament deuen tenir cadires velles, però a 

banda d’aquesta despesa que suposarà renovar les taules i les cadires per a les activitat i 

per als actes municipals, doncs el que estan és en una dinàmica fins i tot d’arribar a 

contraprogramar activitats el propi Ajuntament, perquè no només són aquests costos sinó 

els costos derivats de les hores extres del personal que ha d’atendre presencialment 

aquestes activitats. Dit això, votaran en contra d’aquesta modificació de crèdit, i, en 

principi votarien en contra de les modificacions de crèdit que en el futur es produeixin 

en la mateixa línia. 

 

El Sr. alcalde manifesta que entén la disconformitat de la regidora Sra. Marzo amb la seva 

manera de fer. El que ella parla de febrada d’obres, el que és l’evolució de quatre anys, i, 

per tant, preparats diferents projectes i desenvolupats, és quan comencen a estar en 

condicions de dotar-los per poder-los tirar endavant, i més, tenint la disponibilitat que 

tenen que és la que és, per poder invertir i poder tirar endavant millores o canvis 

importants en infraestructures, equipaments o millores en el poble. El tema de 
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l’increment d’activitats lúdiques no és així. La regidora Sra. Marzo pot tenir aquesta 

sensació, però ja li diu ell que no és així. Més enllà de l’activitat municipal, existeix una 

efervescent activitat associativa en el poble, que porta a l’Ajuntament poder-los donar 

suport logístic. I si precisament fan aquesta dotació és per dotar diferents equipaments, 

bàsicament centres escolars amb unes dotacions mínimes perquè no hagin d’estar amb el 

personal de l’Ajuntament amunt i avall portant taules i cadires i generant hores 

extraordinàries, entenent que el material que tenen, no sap si és suficient, però que pel 

volum d’activitats no només municipals sinó dels diferents centres educatius i entitats, 

doncs moltes vegades és insuficient com els ha estat passant aquestes darreres setmanes. 

I, entenen que és una dotació que els evitarà generar unes quantes, per no dir un grapat, 

d’hores extraordinàries i d’hores de la brigada portant material amunt i avall. 

Simplement, pel que fa a la qüestió del Passeig de la Riera, les intervencions en els trams 

alt i baix, són intervencions sobre sòl o sobre unes lleres que són de l’Agència Catalana 

de l’Aigua (ACA) que són inundables, i que no es pot actuar sobre elles. I que, en aquest 

cas, i més enllà del que ells volguessin o desitgessin, el que fan és la creació d’aquesta 

passera elevada que permeti connectar la darrera part arranjada amb el camp de futbol, 

per, com a mínim, garantir aquesta connectivitat des dels barris de mar, des del centre, 

fins a aquest equipament esportiu.  

 

La regidora Sra. Xatart manifesta que ells sí que hi votaran a favor. Sí que és cert que hi 

ha una part de la intervenció de la regidora Sra. Marzo, la qual ells moltes de les vegades 

hi han fet incidència, que és la falta de planificació o que trobaven que en certs punts 

n’hi hauria d’haver més, però també molts dels punts que porten avui a la modificació de 

crèdit, els havien parlat a l’hora de la realització del pressupost. I fins i tot, alguns d’ells, 

com a grup municipal, els havien defensat, ja no només en el programa electoral sinó 

molt posteriorment durant aquest any durant el pressupost, com eren els parcs infantils, 

com eren arranjaments o poder parlar també de tot el que era esports i pistes. A part 

d’això, entenen que la intervenció al tram de la Riera, que és el que la regidora Sra. 

Marzo hi estava d’acord, i entén que ella hi hauria votat a favor, també pensen que és 

una vella reivindicació i que, a més a més, és una molt bona millora per als veïns. Per 
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tant, deixant a banda que potser sí a nivell de planificació alguns d’aquests punts es 

podrien haver previst abans, la resta, i en la seva totalitat li semblen correctes, i, per 

tant, hi donaran un sí.  

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans i Nonell, i Sr. Salas, i els regidors, Sres. Fernández, Vilaró 

i Xatart, i Srs. Almendro, Izquierdo i Llorca; hi voten en contra els regidors Sra. Marzo i 

Sr. Bardes. En conseqüència s’aprova la proposta.  

       

PRECS I PREGUNTES 

 

A) La regidora Sra. Marzo manifesta que vol insistir, tal i com va comentar en la 

Comissió Informativa, que de cara al Reglament de Participació que s’està elaborant, 

doncs que a banda de la consulta o a banda de remetre’l a les entitats, doncs que es 

treballi en un procés participatiu per tal que tots els veïns, no només les entitats, hi 

puguin participar en la seva redacció. 

 

El Sr. alcalde manifesta que agafen el seu prec i miraran com el poden introduir. 

 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, la Presidència alça la sessió, essent les 19 hores 

55 minuts, de la qual s’estén aquesta acta que, com a secretari, CERTIFICO. 
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